
 

Zápis z jednání představenstva 

ze dne 23. 9. 2018 

Přítomní členové 
● Jiří Kapoun (předseda) 
● Kateřina Němcová (místopředseda) 
● Lukáš Bureš (zástupce DEJ) 
● Adam Mitrenga (zástupce SIN) rezignoval 23. 9. 14:28 
● Ivana Šetmaňuková 
● Martin Květoň dorazil 21:04 
● Pavel Valach 

Hosté 
S. Olivík, A. Johanides, T. Zdarsa, L. Palevičová 

Program 
1. Schválení programu schůze 
2. Schválení zápisu z předchozí schůze 
3. Výsledek mimořádného hlasování 13. 8. 2018 
4. Sumarizace rozpočtů 
5. Schválení nových rozpočtů 
6. Odpuštění členských příspěvků 
7. Udělení aktivního členství 
8. Změna sídla SU ČVUT (info + předělání razítka apod.) 
9. Rezignace Adama Mitrengy 
10. Leták 
11. Pravidla pořádání klubových akcí 

Přestávka na dezert 

12. Multimediální místnost - rekonstrukce, noví správci 
13. Nový správce posilovny 
14. Výjezdní zasedání klubu 
15. Rozdělení funkce správce her a sportovního vybavení 
16. Organizační řád 
17. Inventarizace sportovní sekce 
18. Různé 

a. Sin PooP 
b. Domluvení termínu příští schůze 
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Zahájení schůze 

Schůze byla zahájena v 20:14 předsedou Jiřím Kapounem cpoucím se obloženou bagetou. 

1. Schválení programu schůze 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje program schůze ve znění zaslaném do                     
konference představenstva 23. 9. 19:15 s přidaným bodem ohledně rezignace Adama                     
Mitrengy. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

2. Schválení zápisu z předchozí schůze 10. 6. 2018 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje zápis z předchozí schůze 10. 6. ve znění                         
zaslaném do konference představenstva 12. 6. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

3. Výsledek mimořádného hlasování 13. 8. 2018 

13. 8. Proběhlo mimořádné hlasování ohledně navýšení rozpočtu na renovaci sítě o 15.000 na                           
565.000 Kč, které nakonec nebyly využity. 
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje navýšení rozpočtu na renovaci sítě o 15.000 Kč                         

na 565.000 Kč 

Osob s hlasovacím právem: 7 
Pro 4 - Proti 0  - Zdrželo se 3 

// 21:04 Přišel M. Květoň  

4. Sumarizace rozpočtů 

Jirka má problém, jako správce rozpočtu MM přečerpal rozpočet cca o 5.000 Kč, tento rozdíl                             
bude pokryt z Obecného rozpočtu. Vzhledem k tomu že čerpání rozpočtů nebylo jednotlivými                         
správci sestaveno (někteří správci byly ale poctiví), přesouvá se sumarizace rozpočtů na příští                         
schůzi představenstva. Jirka apeloval na zadávání čerpání  do G-Drive tabulky. 

5. Schválení nových rozpočtů 

Z úst předsedy Jirky padl nápad rozdělit, správcování sportovního vybavení a deskových her.                         
Sportovní vybavení bylo přidruženo k posilovně a byl jí proto navýšen rozpočet o částku 1.000                             
Kč o kterou byl zároveň i pokrácen rozpočet Deskových her (v minulém období rozpočet                           
Deskových her a sportovního vybavení). 

Výše rozpočtů vycházejí z rozložení jaké bylo v minulém semestru ale došlo k drobným                           
změnám: 

Posilovna + Sportovní vybavení + 1.000 Kč Přidružení sportovního vyb. 
Deskové hry - 1.000 Kč  Odtržení sportovního vyb. 
PR + 500,10 Kč Zarovnání částky 
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Kolárna - 2.000 Kč  Skoro nic se nevyčerpalo 
Multimediální místnost  + 1.500 Kč Bude se objednávat sud pro         

Buben za reproduktory do       
MM a bude pokračovat       
renovace zařízení MM 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje návrh rozpočtů sekcí a jejich správců na zimní                         
semestr 2018/19 v následujícím znění:  

Ropočet  Výše  Správce 

Obecný  10.000 Kč  I. Šetmaňuková 

Admin  35.000 Kč  P. Valach 

Posilovna + Sport. vyb.  26.000 Kč  M. Kvetoň 

PR  40.000 Kč  K. Němcová 

Multimediální místnost  6.500 Kč  L. Bureš 

Deskové hry  4.000 Kč  K. Němcová 

LAB  2.000 Kč  J. Kapoun 

Kolárna  1.000 Kč  J. Kapoun 
 
Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

6. Odpuštění členských příspěvků 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje odpuštění členských příspěvků pro 22 členů                     

klubu za letní semestr 2017/18 uvedených níže: 

1. Valach Pavel 
2. Kapoun Jiří  
3. Drozd Stanislav 
4. Olivík Stanislav 
5. Soukup Dominik  
6. Šetmaňuková Ivana 
7. Květoň Martin  
8. Zdarsa Tomáš  

9. Machala Filip  
10. Wolf Radim  
11. Folwarczný David  
12. Benda Richard  
13. Jansa Vojtěch  
14. Křepelková Denisa  
15. Pospíšil Jan  
16. Marek Petr  

17. Němcová Kateřina  
18. Koutová Kateřina  
19. Mitrenga Adam 
20. Johanides Adam 
21. Bureš Lukáš 
22. Střelka Vít 

 
Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 1 

7. Udělení Aktivního členství 
Z důvodu změny v členském řádu klubu se od ZS 2018/19 nebudou již odpouštět členské                             
příspěvky, nýbrž se bude udělovat aktivní členství. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje udělení Aktivního členství pro 18 členů klubu                       
na zimní semestr 2018/19 uvedených níže: 

 
23. 9. 2018 3 / 5 



 

1. Valach Pavel 
2. Kapoun Jiří  
3. Drozd Stanislav 
4. Olivík Stanislav 
5. Šetmaňuková Ivana 
6. Květoň Martin 

7. Zdarsa Tomáš  
8. Machala Filip  
9. Wolf Radim  
10. Folwarczný David  
11. Benda Richard  
12. Jansa Vojtěch  

13. Křepelková Denisa  
14. Němcová Kateřina  
15. Koutová Kateřina  
16. Adam Johanides 
17. Lukáš Bureš 
18. Vítek Střelka 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

8. Změna sídla SU 

Proběhla změna sídla Studentské Unie na Jugoslávských partyzánů 1580/83. Je důležité                     
abychom fakturační údaje všude psali nově a správně. Pořešíme výměnu razítka - zda                         
objednáme my nebo SU centrálně. 

9. Rezignace Adama Mitrengy 

Adam Mitrenga rezignoval na post zástupce Sinkuleho koleje 23. 9. 14:28. Jirka do 14 dnů                             
vyhlásí doplňovací volby tzn. do 7. 10. Plánovaný harmonogram: 14 dnů na podávání                         
kandidátek, 14 dnů budou kandidátky vyvěšeny a pak 7 dní na samotné volby. 

10.Leták 
Jirka s Kačkou přes prázdniny udělali leták, máme finální verzi v českém jazyce, do angličtiny                             
bude leták přeložen v průběhu tohoto týdne.  
 
Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje rozpočet na tisk nových letáků v nákladu 500                         

ks ve výši 4.500 Kč správce rozpočtu se stanovuje J. Kapoun. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 6 - Proti 0  - Zdrželo se 0 

11.Pravidla pro pořádání akcí 
Jirka napsal nařízení předsedy ohledně pravidel pořádání akci, které obsahuje i žádost o                         
povolení uspořádání akce naší paní vedoucí koleje aby se předešlo některým                     
nedorozuměním, které se staly v loňském semestru.  

Přestávka na dezert  

Dezert nebyl, zmrzlina se v Jirkově ledničce roztopila. 

12.Multimediální místnost 
Multimediální místnost prochází obrodou: nový projektor, nové stoly, nové repráky (od                     
Bubnu, jako platidlo poslouží sud piva).  
Protože Honza Pospíšil odjel do Holandu studovat a hulit a Pet Marek se odstěhoval se svojí                               
dívkou na byt, nemáme teď správce multimediálky, ideálně abychom zase měli dva nebo                         
dokonce tři. Už tu máme nějaké kandidáty : Lukáš Bureš, dále Jirka Žalský či Tomáš Zdarsa. 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka souhlasí se jmenováním Lukáše Bureše jako správce                     

Multimediální místnosti. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Pro 5 - Proti 0  - Zdrželo se 1 

13.Nový správce posilovny 
Ládis jde do důchodu, a kluci asi nikoho zatím nepotřebují, původně se uvažovalo o Vítkovi                             
Střelkovi, ale ten je teď IN LOVE 😍, takže nemá na nic čas - bohužel. 

14.Výjezdní zasedání klubu 
Mysleli jsme že nějak zorganizujeme v průběhu září výjezdko ale nakonec na to nebyl vůbec                             
čas. Na představenstvu jsme se rozhodli že zkusíme jen na stejnou chatu jako před rokem a                               
půl, do penzionu Terezka v Rokytnici v Orlických horách. Kačka zjistí volné termíny a po                             
ověření se zbytkem osazenstva zarezervuje. 

15.Rozdělení funkce správce her a sportovního vybavení 
Viz bod 5. Schválení nových rozpočtů 

16.Organizační řád 

Jirka pracuje na organizačním řádu, snaží se vyladit k dokonalosti a je otevřen všem                           
připomínkám. 

17.Inventarizace sportovní sekce 

Je stále potřeba udělat inventarizaci posilovny abychom zjistili co všechno máme a hlavně                         
aby se nám ty věci neztráceli. Všichni věříme že to náš chrabrý vedoucí sportovní sekce                             
Martin Květoň zvládne. 

18.Různé 

Sin PooP 

Na jedné PR schůzce vznikl nápad abychom vytvořili Sincooláckou varianci na Shit News co                           
mají na Strahově, vznikl tedy Sin PooP, záchodový zpravodaj, který by měl informovat o                           
dění v klubu a také v kampusu. Zítra proběhne první část vyvěšování. 

Domluvení termínu příští schůze 

Nedomluvili jsme se, všichni jsme totál vymrtvení, ale další schůze by mohla být na                           
výjezdku, když už je to výjezdní zasedání. Dobrou noc. 

Ukončení schůze 

Schůze byla ukončena ve 23:56 
 
Zapsala Kateřina Němcová 
 
Schváleno na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 4. 11. 2018. 
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